
Protokollsanteckning (M, L & C)  punkt 11  - Yrkande från MP V och S om snöröjning för 
cykelframkomlighet. 

Vår erfarenhet är att pendelcykelstråken överlag snöröjs tidigt och håller god standard vid 
vinterväglag. Självklart kommer det finnas sträckor där snöröjning sköts dåligt där kontoret 
behöver följa upp men det är ingen skillnad från gångbanor eller bilvägar. Vi som politiker 
måste jag lyfta blicken och försöka se helheten för alla medborgare och inte enbart ett 
trafikslag. 

Uppföljning av arbete utfört av entreprenörer är redan en del av kontorets arbetsuppgifter. Vi 
kan hålla med att uppföljning har sina brister idag men vi vill se ett helhetsperspektiv från 
oss politiker om kontorets uppföljning. Problemet med yrkandet är att man tar 
uppföljningsproblematiken ur sin helhet och riskerar flytta resurser från andra prioriterade 
områden. Som exempel skulle kunna nämnas att snöröja  gångbanor, hållplatser och 
knutpunkter för kollektivtrafik som är kanske ännu viktigare att prioritera då de ofta är enda 
sättet att ta sig fram för många äldre eller funktionsnedsatta som vare sig har möjlighet att 
utnyttja cykel eller bil. 
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